
به عمل کار برآید
رفع نواقص ورزشگاه علی دایی، بهره برداری نهایی از سال دوومیدانی
و بهبود وضعیت راه ارتباطی این ورزشگاه یکی از خواست های به حق و

یکی از نیازهای ضروری جامعه ورزش استان بوده و هست.

در سال های اخیر علیرغم درخواست های مکرر و انعکاس نابسامانی های
ورزشگاه در رسانه ها، مسئولین برای وقت گذاشتن و اقدام برای حل

مشکلات آن چندان روی خوش نشان نداده اند.

نتیجه بی تفاوتی مسئولین حاصلی جز سرشگستگی و شرمندگی برای ورزشی
های استان نداشته است. در میزبانی اندک مسابقات کشوری فوتبال
وقتی تیم های میهمان از اتوبوس به عنوان رختکن استفاده می کردند
ویا زمانی که داوران در رختکن از سرما می لرزیدند و یا وقتی به
دست آوردن یک جرعه آب آشامیدنی سالم و بهداشتی به مسئله لاینحلی
تبدیل می شد هیچ یک از مسئولین وقت قدم پیش نگذاشته و برای برطرف

کردن مشکلات سینه سپر نمی نمودند.

افتتاح فاز اول مجموعه در سال  با حضور معاون اول رئیس جمهور
انجام پذیرفت و انتظار می رفت فازهای بعدی آن تا تکمیل شدن نهایی
بر اساس یک زمان بندی مشخص انجام پذیرد. متأسفانه در دولت نهم و
دهم پروژه در ردیف پروژه های فراموش شده قرار گرفت و در کنار
مسئولین، نمایندگان مردم در مجلس نیز برای تأمین بودجه مورد نیاز

و در نهایت تعیین تکلیف آن اقدام جدی به عمل نیاوردند.

در ایـام تبلیغـات انتخابـات مجلـس یـازدهم در دیـدارهای متعـدد
ورزشکاران با علی نیکزاد بحث ورزشگاه علی دایی به عنوان یک
مطالبه اصلی مطرح می شد. بر اساس قولی که وی داده بود در دو ماه
گذشته برای تحرک بخشیدن به عملیات اجرایی سالن دوومیدانی و رفع
نواقص ورزشگاه جلسات متعدد برگزار گردید و در آخرین جلسه که در
محل مجلس شورای اسلامی و در اتاق نائب رئیس مجلس و با حضور
معاونین وزیر ورزش و جوانان و معاون سیاسی امنتی استاندار اردبیل
برگزار شد تصمیمات مناسب برای بهبود بخشیدن به وضعیت آن گرفته

شد.

وقتی نماینده مردم سابقه درخشانی در کارهای اجرایی داشته باشد و
برای رفع مشکلات از اراده ای قوی برخوردار گردد و موقعیت خاص خود
به عنوان نائب رئیس مجلس شورای اسلامی را در جهت برطرف کردن
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نیازهای منطقه به کار گیرد و زمانی که پیشینه اش جایگاه ویژه ای
به او تعریف نماید انتظاری جز عمل به وعده ها و انجام بهینه
وظیفه نیست و نیکزاد در سه ماه گذشته نشان داده است به عهدی که
با مردم در زمان انتخابات بسته پایبند بوده و تلاش در این راه را

فریضه ای واجب تلقی می کند.

مـوفقیت در عرصـه نماینـدگی نیـاز بـه عمـل و تلاش دارد و مسـلما
نمایندگان مردم استان در مجلس شورای اسلامی این اصل را مورد توجه
قرار می دهند. تجربه نشان داده است که مصاحبه ها و عکس های رنگی
و استفاده از هر وسیله برای مطرح شدن نمی تواند دردی از دردهای

مردم را درمان نماید.

امیدواریم در پایان دوره یازدهم مجلس کارنامه نمایندگان استان،
کارنامه ای سرشار از تحقق وعده ها و اقدامات عملی و تأثیرگذار در

منطقه باشد انشااله.

 


